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INTERPELACJA 

   W dniu 21 stycznia 2022 roku odbyło się SPOTKANIE NOWOROCZNE, na które zapraszał 

Burmistrz Sierpca oraz RADA MIEJSKA SIERPCA. 

Po spotkaniu Mieszkańcy Sierpca zadawali mi szczegółowe pytania: 

1. Ile wydrukowano zaproszeń, ile to kosztowało? 

2. Ile osób skorzystało z zaproszenia na Spotkanie Noworoczne ? 

3. Czy statuetki, które Pan Burmistrz wręczał były z budżetu na promocję – ile 

kosztowały? 

4. Ile kosztowała impreza noworoczna odbywająca się w CKiSZ u ? 

5. Czy prawdą jest, że część gości ze Spotkania Noworocznego ucztowała poza CKiSzem 

– jaki to był koszt dla Miasta Sierpc ? 

6. Czy prawdą jest, że scenariusz przebiegu uroczystości opracowała firma z zewnątrz – 

ile to kosztowało ?  

 

Nie byłam na uroczystości – to nie wiem, co i jak było. 

Proszę o odpowiedzi, bo wydawanie pieniędzy z budżetu Miasta jest jawne i wypada, 

żebym mogła przekazywać Mieszkańcom prawdziwe informacje. 

    W imieniu i na prośbę Mieszkańców Sierpca pytania zadała Barbara Gil. 

RADNA RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

 

 

 

 


